
Verkiezingen op komst 
Esther van der Hart op op de kieslijst voor de provinciale staten.

Op 15 maart vinden de verkiezingen voor de Provinciale Staten en de Waterschappen 
plaats. U kon de vorige keer al lezen dat vanuit het CDA Woudenberg Esther van der 
Hart – van Dijk meegeschreven heeft  aan het verkiezingsprogramma voor de provincie 
Utrecht. Zij heeft  zich daarbij sterk gemaakt voor de punten die voor Woudenberg van 
belang zijn en deze zullen ook tijdens de campagne uitgedragen worden. Daarnaast staat 
zij op nummer 13 op de lijst. Namens het bestuur bedanken wij Esther voor haar inzet om 
ons dorp in de provincie in beeld te houden en om aandacht te vragen voor de zaken die 
Woudenberg nodig heeft . 

In de provincie samen verantwoordelijk voor: 
• een duurzame toekomst met een zonnelint langs de A12;
• een ondernemend Woudenberg; verduurzamen en uitbreiden van 

bedrijventerreinen;
• het versterken van de leefbaarheid van Woudenberg; door een dorpendeal;
• betere mobiliteit; aanpak van de N224 en N226 voor een betere ontsluiting van 

Woudenberg, veilige fietsverbindingen en een goede beschikbaarheid van het 
openbaar vervoer;

• voldoende huisvesting; 30% sociale huurwoningen en minimaal 50% betaalbare 
huur- en koopwoningen;

• een vitaal landelijk gebied; een evenwichtige balans tussen agrarische bedrijven, 
recreatie en natuur;

• aanpakken van knelpunten in het energienetwerk.

Ook zijn er verkiezingen voor het Waterschap Vallei en Veluwe. Michel Hardeman staat 
op nummer 9 op de kandidatenlijst van het CDA. Bij het waterschap Vallei en Veluwe 
staat het CDA voor: veiligheid door sterke dijken en waterkeringen; droge voeten waar het 
moet en water opslaan waar het kan; aantrekkelijke leefomgeving waar het goed wonen, 
werken en recreëren is en waar u zorgeloos kunt genieten van de natuur; behouden en 
versterken van de biodiversiteit; vol ambitie bijdragen aan klimaatopgaven (bijv. door 
groene daken en afkoppelen van regenwater), en betaalbare waterschapslasten.

Esther van der Hart

Heeft als lid van de programmacommissie het CDA 
verkiezingsprogramma voor de Provinciale Staten 
geschreven.
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Fractie: “Scherp blijven op Woudenbergse thema’s”
De twee CDA-gemeenteraads-
leden blikken terug op de 
eerste maanden in de Raad. 
“We gaan zorgvuldig om met 
de verantwoordelijkheid die 
Woudenbergers ons hebben 
gegeven.”
raadsleden Jan Bessembinders en                
Michel Hardeman

Michel en Jan zijn er trots op dat het CDA 
als coalitiepartij aan de basis heeft gestaan 
van het Coalitie Werkprogramma. Dit is de 
uitwerking van het coalitieakkoord met 
een to-do lijst en een planning. Michel: 
“Het is voor het eerst dat de burgemeester 
en wethouders met zo’n lijst helder 
aangeven wat we voor Woudenbergers 
gaan doen en vooral hoe we dat gaan 
doen en wanneer. Geen vage plannen en 
beloftes dus, maar hands-on, concreet en 

duidelijk.” Het geeft aan dat de sfeer in de 
coalitie goed is en dat we zin hebben om 
voor Woudenberg aan de slag te gaan. 

Hoogtepunten in het Werkprogramma
Punten waar ze trots op zijn? Jan 
antwoordt: “Denk hierbij aan maatregelen 
om sociale huurwoningen voor 
Woudenbergers te behouden, het 
vormgeven van auto-deelmobiliteit 
zoals My Wheels en het stimuleren 
van fietsverkeer met bewaakte fietsen-
stallingen. Maar de vooruitgang zit hem 
ook in ogenschijnlijk kleine veranderingen, 
zoals het terugdraaien van de bezuiniging 
op het nieuws in de Woudenberger.” 

In de coalitie
Dat ze nu niet meer in de oppositie zitten, 
weerhoudt de twee er niet van om net zo 
actief te blijven als vroeger. “In en rondom 

Woudenberg is het nog steeds te druk op 
de N224 en de N226”, zegt Michel “daar 
blijven we scherp op.” En het contact met 
Woudenbergse inwoners blijft essentieel 
voor Jan en Michel om te werken aan 
een beter Woudenberg voor iedereen: 
“Misschien juist nog wel meer nu we als 
CDA meedoen aan het College. Inwoners 
hebben het CDA die verantwoordelijkheid 
gegeven en daar gaan we zorgvuldig mee 
om!”

In gesprek met Henri Bontenbal
Op vrijdag 20 januari was 
Henri Bontenbal, woordvoerder 
duurzaamheid en energie 
van de CDA-fractie in de 
Tweede Kamer, te gast in het 
Cultuurhuis in Woudenberg 
om daar met hen in gesprek te 
gaan over duurzaamheid en de 
energietransitie.  

Hij sprak deze avond over de verant-
woordelijkheid voor verduurzamen: 
maatschappelijke aspecten moeten een 
rol hebben bij de energietransitie, niet 
alleen de financiële. Bij het verduurzamen 
van woningen wil hij de prioriteit leggen 

daar waar verduurzaming het hardst nodig 
is: bij lage inkomens, waar de energiecrisis 
het hardst aankomt.

Ook worden de strengere duurzaamheids-
normen van de EU, door fabricanten 
gebruikt voor hun productie voor de rest 
van de wereld. De overheid kan bedrijven 
helpen om te verduurzamen door 

maatwerk te leveren, zolang zij een stevige 
ambitie laten zien  en voldoen aan strenge 
voorwaarden. Ook worden bedrijven 
geholpen door het aanleggen van een 
netwerk voor waterstof als vervanger van 
gas. De vraag naar elektriciteit wordt mede 
hierdoor alleen maar groter en om hieraan 
te kunnen voldoen moet worden gekeken 
naar onafhankelijke productie. Nederland 
waakt ervoor dat de afhankelijkheid van 
Russisch aardgas niet in te ruilen voor 
afhankelijkheid van andere landen voor de 
levering van energie/waterstof. 

    Het was een interessante avond, die veel 
stof tot nadenken gaf.

De schaduwfractie - Janneke Beumer
Ik ben opgegroeid in 
Woudenberg, heb tien jaar in 
Utrecht gewoond maar ben nu 
alweer bijna zeven jaar terug 
in ons mooie dorp. Samen met 
mijn man en drie dochters woon 
ik met veel plezier in deze mooie 
omgeving, met veel natuur om 
ons heen en in ons geval ook 
veel familie in de buurt.

In 2018 ben ik actief geworden in de 
schaduwfractie van het CDA Woudenberg. 
Het is goed om mee te kunnen denken 
over alles wat er in en om Woudenberg 
gebeurt. En daarnaast ook gewoon 
ontzettend leuk om met andere 
enthousiaste vrijwilligers ons in te zetten.
Sinds de zomer zijn Louise Wijnberg en ik 
begonnen met werkbezoeken inplannen. 
We willen op deze manier nog beter 
kennismaken met de mensen en alles wat 
er gebeurt in Woudenberg. Zo hebben 
we kennisgemaakt (en soms ook actief 

meegedaan!) bij de Voedselbank, de 
Schaatsvereniging, de Catharinakerk, en 
Stichting Duurzaam Woudenberg.”


